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 REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
           OPĆINA ROVIŠĆE 
            Općinsko vijeće 

 
KLASA: 021-05/21-01/5 
URBROJ: 2103/06-01-21-2 
 
Rovišće, 25. studeni 2021. 
 

 
Z A P I S N I K 

 
sa 3. sjednice Općinskog vijeća Općine Rovišće održane dana 16. studenog elektroničkim putem u 
16,00 sati i 25. studenog 2021. godine u 17,00 sati u prostorijama Općine Rovišće. 
 
  Sjednici je bilo nazočno 8  vijećnika:  
LUKA MARKEŠIĆ, MARIJANA ĆUK, ANĐELINA DOMINKOVIĆ, SABINA DŽOLAN MARODOLAC, 
IVICA HRGA, ROKO PAŠALIJA, JOZO ŠUKAN i ZDENKA ŽUŽIĆ. 
 
  Sjednici nisu bila nazočna 4 vijećnika:  
JASMIN KOMLJENOVIĆ, MIHAELA MEGLOBA, MARINA RISEK i IVICA TANJIĆ. 
  
  Osim toga, sjednici su bili nazočni općinski načelnik SLAVKO PRIŠĆAN, pročelnica 
JUO DANICA BRKIĆ MIKOLČEVIĆ, te referenti u JUO IVAN KOVAČEVIĆ, MARIJA TOMIĆ i TANJA 
RATKOVIĆ. 
 
  Sjednicu je otvorio predsjednik Općinskog vijeća LUKA MARKEŠIĆ, pozdravio sve 
nazočne i utvrdio da se na sjednici mogu donositi pravovaljane odluke, jer je nazočno 8 od ukupno 12 
vijećnika. Zbog što kraćeg zadržavanja u zatvorenom prostoru moli vijećnike da budu što kraći u 
raspravama i postavljanju pitanja. 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji dnevni red, prijedlog kojega su 
vijećnici primili uz poziv na sjednicu, s tim da točka 8. „Izvješće o provedbi komunalnog reda i 
prijedlozi za poboljšanje stanja“ postaje točka 6., a točke 6. i 7. postaju točke 7. i 8. Prva točka 
dnevnoga reda održana je elektroničkim putem.  
  Predloženi dnevni red je usvojen JEDNOGLASNO kako slijedi:  

 
D N E V N I   R E D 

 
1. Donošenje Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Općine 

Rovišće. – elektroničkim putem 
 

2. Usvajanje Zapisnika sa 2. sjednice Općinskog vijeća. 
 

3. Donošenje Odluke o usvajanju Polugodišnjeg financijskog izvješća za 2021. godinu. 
 

4. Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Općine Rovišće. 
 

5. Donošenje Pravilnika o postupanju u predmetima jednostavne nabave. 
 
6. Izvješće o provedbi komunalnog reda i prijedlozi za poboljšanje stanja. 

 
7. Donošenje Odluke o osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača Općine Rovišće i 

imenovanju njegovih članova. 
 

8. Rasprava o načinu obavljanja djelatnosti predškolskog odgoja. 
 

9. Pitanja i prijedlozi. 
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TOČKA 1. 

 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže da je prva točka Donošenje Odluke o ustrojstvu i 
djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Rovišće odrađena elektroničkim putem 16. 
studenog, te o tome više neće biti rasprave.  
  Vijećnici su potpisom potvrdili izjašnjavanje elektronički putem. 
 

 TOČKA 2. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 2. sjednice 
Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Kako nitko od nazočnih nije imao 
primjedbi, Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 
 

TOČKA 3. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o usvajanju Polugodišnjeg financijskog izvješća 
za 2021. godinu. U dostavljenom materijalu je sve iskazano, planirano, izvršeno i koeficijent. Iznosi 
ukratko osnovne podatke o polugodišnjem izvršenju Proračuna sa osvrtom na najvažnije stavke. Kod 
dolaska na sjednicu vijećnici su dobili ispravljeni dio materijala, te daje riječ referentici Mariji Tomić 
kako bi obrazložila o čemu se radi.   
  MARIJA TOMIĆ kaže da se radi o grešci u određivanju razdoblja na koje se Izvješće 
odnosi, tj. umjesto 1. siječnja 2021. godine kod ispisa dijela izvješća u knjigovodstveni program je 
unesen 1. siječnja 2020. godine. Sve je vidljivo iz sada podijeljene ispravke izvješća.  
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Odluku o usvajanju Polugodišnjeg financijskog izvješća za 2021. godinu. ODLUKA je 
donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

TOČKA 4. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o Izvješću o obavljenoj financijskoj reviziji Općine 
Rovišće, te daje riječ pročelnici JUO kako bi dala kratko obrazloženje. 
  Pročelnica JUO kaže da je obavljena tzv. terenska revizija za 2020. godinu nakon koje 
je sačinjeno ovo obimno izvješće. Ključni dio je onaj koji sadrži naloge i preporuke, a većina ih se 
odnosi na knjigovodstveno poslovanje. Sukladno tome bit će potrebna prilagodba programskih 
rješenja koja koriste naše financije, što je u tijeku. Jedan dio naloga i preporuka se odnosi na javnu 
nabavu, što je djelomično izvršeno, a pod slijedećom točkom se donosi i novi Pravilnik o jednostavnoj 
nabavi, što je dio preporuka revizije. Nalozi i preporuke izvršavat će se prema planu koji je dostavljen 
Državnom uredu za reviziju.  
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.  
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Zaključak o prihvaćanju Izvješća o obavljenoj financijskoj reviziji Općine Rovišće za 2020. 
godinu. ZAKLJUČAK je donesen JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov 
sastavni dio. 

  TOČKA 5. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Pravilnika o postupanju u 
predmetima jednostavne nabave, te daje riječ pročelnici JUO kako bi dala kratko obrazloženje. 
  Pročelnica JUO kaže da je već pod prethodnom točkom rečeno da se radi o izvršenju 
jedne od preporuka revizije. U predloženi Pravilnik je uvrštena mogućnost objave poziva za dostavu 
ponuda na općinskoj mrežnoj stranici, a pragovi za provedbu nabave nisu mijenjani. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.  
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Pravilnik o postupanju u predmetima jednostavne nabave. PRAVILNIK je donesen 
JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 6. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal kod dolaska na sjednicu. Radi se o provedbi komunalnog reda, te daje riječ 
referentu za komunalnu infrastrukturu i komunalno redarstvo Ivanu Kovačeviću kako bi izvijestio 
vijećnike o tome.  
  IVAN KOVAČEVIĆ kaže čita izvješće u kojem je naveo što je sve radio vezano za 
komunalni red i komunalno gospodarstvo općenito, ali i ostale poslove koje je odrađivao u općini. 
Izvješće se prilaže ovome Zapisniku i čini njegov sastavni dio. Nakon toga je usmeno iznio neke 
činjenice, mišljena i iskustva oko komunalnih tema. Kaže da bi svi stanovnici općine trebali biti 
komunalni redari, držati se komunalnog reda i paziti da se i ostali ponašaju u skladu s tim. Veliki 
problem su psi lutalice koje je općina dužna zbrinuti. Troškovi za tu namjenu iznose preko 
40.000,00 kuna za 9 mjeseci ove godine, a to je mjesečno preko 1.000,00 kuna po jednom psu. U 
općinskim glasnicima su objavljene razne obavijesti o postupanju s otpadom, držanju životinja i 
sličnom, pa misli da su ljudi dobro informirani o komunalnoj problematici. Njegovo postupanje je 
uglavnom takvo da probleme rješava u dogovoru s ljudima, upozorava ih na to kako bi se trebali 
ponašati. 
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže da bi ljudi trebali biti sami toliko savjesni da vode 
brigu o komunalnom redu. Kad samo pogledamo kako se postupa sa smećem. Ako je kontejner 
pun, ljudi ostavljaju smeće kraj njega. Baca se smeće po šumama, putnim jarcima i slično. Zatim je 
dao riječ općinskom načelniku i otvorio raspravu o iznesenom. 
  Općinski načelnik kaže da je posao komunalnog redara nezahvalan, no nastojimo biti 
maksimalno korektni prema mještanima. Stalno smo na raspolaganju ljudima, ali neki ljudi su 
neodgovorni. Moli vijećnike da se angažiraju oko informiranja naših mještana, te da utječu na njih 
kako bi se primjereno i odgovorno ponašali i poštivali odredbe o komunalnom redu. Iznosi neke loše 
primjere, kao parkiranje na nogostupu, bacanje smeća gdje to nije dopušteno, držanje pasa bez 
nadzora, ispuštanje otpadnih voda na javnu površinu. Na nekim lokacijama smo postavili nadzorne 
kamere kako bi se došlo do počinitelja, objavljujemo informacije o lošim primjerima, a i sami 
mještani nam šalju svoje prijave.  
  MARIJANA ĆUK kaže da se ljudi parkiraju na samom ulazu u Poštanski ured Rovišće, 
pa ima problema sa dostavom i preuzimanjem pošte. Kada ih se upozori, još su i bezobrazni. 
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže da je i on bio u prilici upozoriti na nepropisno 
parkiranje na nogostupu. 
  SABINA DŽOLAN MARODOLAC pita što je sa hrpama otpada u dvorištu kod Klasića? 
  IVAN KOVAČEVIĆ kaže da je u nekoliko navrata bio tamo na terenu i upozorio da se 
to ne smije raditi, no bez uspjeha. Gosp. Klasić kaže da je to njemu izvor prihoda, on vozi 
povremeno dio otpada na sabiralište PIĐO METALI, ali više otpada prikupi nego što preda. 
  Na kraju rasprave predsjednik Općinskog vijeća pozvao je nazočne da se izjasne o 
iznesenom izvješću, a vijećnici su ovakvo izvješće suglasno podržali. 
  

TOČKA 7. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Odluke o osnivanju Savjeta za 
zaštitu potrošača Općine Rovišće i imenovanju njegovih članova. Predlaže da Roko Pašalija, 
vijećnik iz Podgoraca bude predsjednik, a Marina Risek, vijećnica iz Domankuša članica Savjeta. 
Udruga za zaštitu potrošača Bjelovarsko-bilogorske županije za svojeg predstavnika odredila je 
Roberta Renića iz Bjelovara. Zatim je otvorio raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Odluku o osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača Općine Rovišće i imenovanju 
njegovih članova. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini 
njegov sastavni dio. 

 
TOČKA 8. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal kod dolaska na sjednicu. Radi se o načinu obavljanja djelatnosti 
predškolskog odgoja, tj. o dječjem vrtiću u Rovišću. Zatim daje riječ općinskom načelniku kako bi 
vijećnike informirao o stanju u vrtiću. 
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  Općinski načelnik kaže da sada naš vrtić radi kao privatni vrtić čiji je osnivač gđa. 
Kristina Manjkas u zgradi koja je vlasništvo Općine Rovišće. Za korištenje prostora plaća se 
zakupnina, koja se povećala kada je zgrada nadograđena. To je omogućilo upis većeg broja djece, 
a time su povećani i troškovi za plaće, režije i hranu. Zakupnina je oko 24.000,00 kuna mjesečno. 
Upoznaje vijećnike sa strukturom troškova po izvješću koje je pripremila ravnateljica iz kojeg 
proizlazi da ima oko 100.000,00 kuna duga roditelja koji nisu plaćali vrtić. Ravnateljica je digla 
50.000,00 kuna kredita da smanji dug prema općini, ali nije reagirala i nije dolazila na razgovor u 
svezi duga, a dug je rastao. Sada su moguće dvije opcije – osnivanje novog vrtića ili preuzimanje 
ovoga koji sada postoji. Misli da je bolja opcija preuzimanje vrtića, nakon čega bi vrtić postao javna 
ustanova s Općinom Rovišće kao osnivačem. Ne očekuje da bi mi kao općina imali problema s 
vođenjem vrtića ako bi se išlo na takvo rješenje. Tu nema nekog pravila, jer općine imaju različite 
prihode i prakse oko predškolskog odgoja. Trebalo bi svakako izbjeći zatvaranje vrtića, tim više što 
sada uređujemo stari dio zgrade. Osim toga, zbog malih i neredovito isplaćivanih plaća, 
odgajateljice će otići u druge vrtiće, jer je to deficitarna struka.  
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  IVICA HRGA kaže da je zakupnina 30% troškova vrtiće, a to nije održivo ni u jednom 
poslu. 
  MARIJANA ĆUK kaže da se pita je li točno da roditelji nisu plaćali. 
  Općinski načelnik kaže da smo dobili bilancu iz koje se vide podaci o potraživanjima. 
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže da mu je kćerka zaposlena u vrtiću, pa je čuo za 
probleme s financijama. Misli da je jedino rješenje preuzimanje vrtića od strane općine, s tim da se 
sve odradi u skladu sa zakonom. Vrtić nam je prioritet. 
  IVICA HRGA se slaže da vrtić treba opstati, ali pod drugim uvjetima. 
  Predsjednik Općinskog vijeća spominje probleme koje smo imali sa DVD-om 
Predavac, a sada imamo problem sa vrtićem koji treba riješiti. 
  Općinski načelnik kaže da je općina upozoravala vrtić na način da su slane opomene 
zbog duga, te poziva vijećnike da se aktivno uključe u rješavanje ovoga problema. 
  MARIJANA ĆUK kaže da vrtić treba imati stručne osobe, kao što su logoped i 
psiholog. 
  Općinski načelnik kaže da vrtić ima perspektivu. U Bjelovaru 180 djece čeka na upis, 
od čega je 80% djece jasličke dobi. Neka djeca bi se mogla upisati u naš vrtić, pa bismo imali 
popunjenost odgojnih grupa. Kada bismo osnivali novi vrtić kao javnu ustanovu, za sva dugovanja 
postojećeg vrtića odgovarala bi svojom imovinom sadašnja ravnateljica, što bi ju financijski uništilo. 
  JOZO ŠUKAN kaže da smo puno uložili u vrtić i trebamo ga preuzeti, a ova 
ravnateljica se nije snašla u ovoj situaciji. Zaposlenicama treba osigurati pristojne plaće da ne bi 
odlazile negdje drugdje. 
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže da će morati biti jedno prijelazno razdoblje dok 
općina kao osnivač ne posloži novu organizaciju poslovanja vrtića.  
  Kako se više nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
dao je na glasovanje Odluku o prihvaćanju prijenosa osnivačkih prava nad Dječjim vrtićem „Palčica“ 
na Općinu Rovišće. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini 
njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 9. 
 
  Na kraju sjednice općinski načelnik upoznao je vijećnike s obvezom kontrole ulaska u 
prostorije Općine Rovišće. Oni koji ulaze trebaju pokazati tzv. potvrdu o cijepljenju, dokument o 
preboljenju kovida ili potvrdu o testiranju, a zapriječene su kazne u rasponu od 30.000,00 do 
50.000,00 kuna za njega kao odgovornu osobu. Apelira da se svi cijepe i na taj način zaštite sebe i 
druge.  
  Kako više nije bilo pitanja i prijedloga, predsjednik Općinskog vijeća zaključio je 
sjednicu u 18,20 sati. 

 
- D o v r š e n o – 

      
 ZAPISNIK VODILA:                  PREDSJEDNIK 
          OPĆINSKOG VIJEĆA 
    
 Danica Brkić Mikolčević, dipl.iur., v.r.                 Luka Markešić, v.r. 


